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 Mestni svet  
  
Komisija za okolje, prostor in komunalno 
infrastrukturo 
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  
 T: 04 2373 586    
 E: Mihaela.sustar-gruber@kranj.si     
 S: www.kranj.si 

 
Številka:     032-10/2023 
Datum:       23. 10. 2023 
 

Z A P I S N I K 
 
 

7. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo, ki je potekala v ponedeljek, dne 23. 10. 2023 s 
pričetkom ob 16.30 uri, na sedežu MO Kranj, Slovenski trg 1, I. nadstropje, soba 162. 
 
Prisotni: 

 Bojan Homan, predsednik komisije 

 Tomaž Ogris, podpredsednik komisije 

 Ivica Bobolinski, član komisije 

 Jakob Klofutar, član komisije 

 Evstahij Drmota, član komisije 

 Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve  

 Mateja Koprivec, vodja oddelka za pravne in kadrovske zadeve 

 Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora 
 
 
Predsednik komisije Bojan Homan je ugotovil, da je komisija sklepčna in predlagal naslednji dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 6. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 18. 9. 2023 
2. Premoženjske zadeve  
3. Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 - osnutek 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 

komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj - osnutek 
5. Odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj – predlog 
6. Vprašanja, predlogi in pobude članov komisije 

 
 

1. Potrditev zapisnika 6. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 18. 9. 2023 
SKLEP 
Potrdi se zapisnik 6. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 18. 9. 2023 
 

2. Premoženjske zadeve 
Obrazložitev je podala Mateja Koprivec. Predlaga se: 

 Ukinitev statusa grajenega javnega dobra za zemljišče v k.o. Besnica (pripadajoče zemljišče k 
objektu na sosednjem zemljišču).  

 Izvzem statusa javnega dobra za zemljišče v k.o. Kranj (gre za opuščeno pot, zaokrožitev sosednjega 
zemljišča). 

 Načrt razpolaganja se dopolni z zemljiščem v k.o. Drulovka (dvorišče obstoječe stavbe) in zemljiščem 
v k.o. Kranj (zaokrožitev sosednjega zemljišča). 

 Načrt pridobivanja se dopolni z zemljiščem k.o. Kranj (nakup zemljišča za ureditev urbanih vrtov) in 
k.o. Hrastje (brežina, ureditev prostora za letalce). Po razpravi je bil sprejet 

SKLEP 
Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami. 
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3. Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 – osnutek 

Obrazložitev je podal Mirko Tavčar. V proračunu je predvidenih 7 mio. EUR prejemkov in 92 mio. EUR 
izdatkov. 32 mio. EUR je zajetih v NRP. Ocena realizacije je slaba, ker čakamo EU sredstva za posamezne 
projekte (posledica reorganizacije države). Za protipoplavne ukrepe je bilo prerazporejenih 565.000 EUR. Za 
promet, varstvo okolja, urejanje prostora je predvidenih cca 30 mio. EUR odhodkov. Za PC Hrastje je 
predvidenih cca 3 mio. EUR. Gradbeno dovoljenje za gradnjo infrastrukture je že izdano. Čaka se prihodek 
od KP in NUSZ. Člani komisije predlagajo, da se v proračunu zagotovijo sredstva za gradnjo zadrževalnikov. 
Predlagajo tudi, da se zagotovijo sredstva za gradnjo Pševske ceste. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 – osnutek. Člani komisije 
predlagajo, da se v proračunu odpre NRP za gradnjo zadrževalnikov. 
 

 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 

komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj – osnutek 
Obrazložitev so podale Nika Rovšek, Marija Ahačič Premrl in Shuchita Špela Ložar. Cilj sprememb in 
dopolnitev odloka je uskladitev vsebin sedaj veljavnega odloka z določili ZUreP-3 in delna uskladitev višine 
komunalnega prispevka z rastjo stroškov gradnje komunalne opreme, s čimer bi si občina zagotovila ustrezen 
vir financiranja za gradnjo komunalne opreme. Predlagano je povečanje prispevnih stopenj zavezanca za 10 
%, kar bi vplivalo na višino komunalnega prispevka za približno 11%. Izdelano je bilo dodatno gradivo in sicer 
primerjava višin komunalnega prispevka z drugimi občinami za obstoječo komunalno opremo za štiri tipične 
stavbe v okoliških, primerljivih in mestnih občinah. Podatki o višinah komunalnih prispevkov so bili 
obrazloženi in na predlog članov komisije se zaradi lažje interpretacije podatkov, gradivo dopolni z zneskom 
razlike komunalnega prispevka v evrih in odstotkom razlike glede na predlog spremembe odloka v Mestni 
občini Kranj. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj – osnutek 
 
 

5. Odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj 
Obrazložitev je podala Mateja Koprivec. Sprejem Odloka je potreben zaradi spremembe zakonodaje in 
enotne ureditve plačevanja za uporabo javne površine ter izvrševanje nadzora. V odloku so opredeljene 
javne površine, način in pogoji rabe javnih površin, postopek za pridobitev dovoljenja, plačilo za uporabo 
javnih površin ter nadzor in globe. Upoštevane so bile pripombe SPK. Pri uličnih nastopih se upošteva 
veljavna zakonodaja. Člani komisije prosijo za odgovore na naslednja vprašanja. Odgovori so bili posredovani 
že na 7. seji Mestnega sveta. 

 Kaj bo z gostinci, ki ne bodo imeli dovolj sredstev za menjavo predpisane urbane opreme svojih 
gostinskih vrtov?  
V Katalogu urbane opreme (str. 27) sta za gostince predpisana le barva in oblika senčnikov in 
prepovedane so klopi. Trenutna cena najema (in tudi predlagana višina občinske takse) je tudi s tem 
namenom tako nizka, da imajo gostinci možnost več vložiti v opremo (npr. v Novem mestu znaša 
7,00 EUR/m2 mesečno). Določeno je tudi primerno dolgo prehodno obdobje – 3 leta, v katerem 
morajo gostinci prilagoditi svojo opremo (26. člen). 

 

 Ali se vsebina tega odloka prekriva z organizacijo prireditev, ki jih organizira Zavod za turizem in 
kulturo Kranj? 
Odlok pokriva vse prireditve v Kranju, tudi t.i. tradicionalne prireditve, ki jih organizira Zavod za 
turizem in kulturo Kranj. Kadar nekdo da vlogo za stojnico v času, ko v Kranju poteka tradicionalna 
prireditev, tako stranko napotimo na organizatorja prireditve. Tradicionalne prireditve imajo 
prednost. 
 

 Ali lahko gostinci uporabljajo premične objekte (npr. food truck) ali so vezani samo na uporabo 
stojnic?  
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Gostinci lahko uporabljajo samo tisto opremo, ki je navedena v odloku (4. člen: stoli, mize, senčniki, 
tende, grelci, prenosni ulični pano tipa A, cvetlično korito, sladoledna vitrina). Vozila za prodajo 
hrane in pijače bodo v mestu dovoljena le v času in  v okviru prireditev (kar je določeno v 6. členu). 
 

 Ali odlok določa obvezno čiščenje prireditvenih prostorov? 
Obveznost čiščenja ureja 22. člen odloka: 
»(1) Taksni zavezanec mora skrbeti za urejenost javne površine, ki jo uporablja in za njeno redno 
čiščenje. Javno površino mora vrniti v splošno rabo v stanju, v kakršnem jo je prevzel, prosto 
objektov, ki jih je postavil na površino, očiščeno komunalnih odpadkov in nepoškodovano. Če imetnik 
soglasja teh obveznosti ne izpolni, prvotno stanje vzpostavi Mestna občina Kranj na stroške taksnega 
zavezanca. 
(2) Taksni zavezanec odgovarja za poškodbe javne površine, nastale zaradi postavitve objektov na 
podlagi tega odloka in je dolžan povrniti MOK škodo, ki je s tem nastala.« 
 

 Predlaga se podaljšanje časa uličnih nastopov, vsaj do časa kot ga določa Odlok o javnem redu in 
miru v Mestni občini Kranj. 
Časovna omejitev uličnih nastopov je bila vključena v odlok zaradi stanovalcev mestnega jedra 
Kranja. 
 

 Ali je obvezna uporaba stojnic MOK v primeru obveščanja občanov o volitvah, referendumih, za 
podpisovanje peticij ipd? Zakaj? 
V starem mestnem jedru Kranja je za vse obvezna uporaba stojnic Mestne občine Kranj – zaradi 
enotnega izgleda mestnega jedra (11. člen). Na drugih lokacijah ni obvezna. 
Po razpravi je bil sprejet  

SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj. Člani komisije so 
odlok soglasno zavrnili. 

 
 
6. Vprašanja, predlogi in pobude članov komisije 

Evstahij Drmota: 

 Kakšen je načrt in časovnica Komunale Kranj glede obnove javnih cest, ki so bile poškodovane v času 
poplav? 

 Kdaj se bo uredil promet v smeri Stražišče – Gorenja Sava proti obvoznici? 

 Kako je urejen promet za pešce na mostu čez Savo? 

 Kako gre mamica z vozičkom iz Stražišča proti mestu? 

 Kakšni so predlogi za rešitev prehoda za pešce pri podvozu proti Besnici? 
Tomaž Ogris: 

 Kako je s časovnico prenove mostu čez Savo? Ali bodo dela končana konec novembra 2023? 
Bojan Homan: 

 Pred časom je izginila tabla, ki označuje začetek naselja Stražišče. Predlaga se postavitev novih 
označevalnih tabel za Stražišče. 

 Nujna je izvedba dveh zadrževalnikov v Stražišču ter da se napne vse moči v pogajanja z lastniki 
zemljišč. Enako velja tudi za zadrževalnik Kokrica. 

 
 

Seja je bila zaključena ob 17.50 uri. 
 
 
Zapisala:                                                                                           
Mihaela Šuštar Gruber        
Tajnica komisije                                         BOJAN HOMAN 

               predsednik komisije 
 
 
Poslano: 
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- članom komisije in prisotnim na komisiji 


